
OBEC BUNKOVCE, 072 44 Bunkovce 103

Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva

zo dňa 24. marca 2023

Prítomní:  starosta, poslanci, hl. kontrolór, pracovníčka OcÚ – podľa priloženej prezenčnej listiny

Neprítomní:  ospravedlnení – 0 
                      neospravedlnení – 0 

Overovatelia zápisnice:  Ľubomír Landa,  Michal Jacko

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

Program:

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu
2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
4. ´Obecný  úrad  Bunkovce  –  zvyšovanie  energetickej  účinnosti  budov´,  harmonogram

realizácie stavby po schválení projektu a podpise Zmluvy o poskytnutí NFP
5. Schválenie  povinného  5  %  spolufinancovania  z  celkových  oprávnených  výdavkov  na

realizáciu projektu ´Obecný úrad Bunkovce – zvyšovanie energetickej účinnosti budov´   
6. Prerokovanie a schválenie žiadosti o nenávratný finančný príspevok (NFP) z fondov EÚ na

zateplenie druhej časti objektu obecného úradu t. j. budovy Kultúrneho domu
7. Prerokovanie a schválenie žiadosti o odkúpenie pozemku pod rodinným domom súp. č. 99
8. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bunkovce za rok 2022 
9. Starostlivosť  a  držanie  psov  v  domácnostiach  a  ochrana  občanov  pred  potulujúcimi  sa

psami, prerokovanie a schválenie poplatku za odchyt túlavých psov
10. Diskusia a rôzne
11. Záver 



Priebeh rokovania:

1.
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta  obce Václav Ličko. Privítal
všetkých  prítomných  poslancov,  hlavného  kontrolóra  a  pracovníčku  OcÚ.  Konštatoval,  že
zastupiteľstvo  je  uznášania  schopné  a  oboznámil  ich  s  programom,  ktorý  poslanci  následne
jednohlasne schválili bez pripomienok.
za – 5 poslanci /Ragan, Jacko, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,   proti – 0,   zdržal sa – 0 

2.
Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci Ľubomír Landa a Michal Jacko, za zapisovateľa
pracovníčka OcÚ Mgr. Jarmila Lucovičová.

3.
V  tomto  bode  poslanci  vykonali  kontrolu  plnenia  uznesení  z  predchádzajúceho  zasadnutia  a
konštatovali, že všetky body uznesení boli splnené. 

4.
Starosta obce informoval poslancov o stave príprav a pravdepodobnom časovom harmonograme
realizácie projektu ´Obecný úrad Bunkovce – zvyšovanie energetickej účinnosti budov´, nakoľko
obec  bola  úspešná  so  žiadosťou  o  nenávratný finančný príspevok (NFP)  na  zateplenie  budovy
obecného úradu, keď nám bola schválená dotácia vo výške 178 074,70 € s 5 % spoluúčasťou obce
8 903,74 €. S prácami by sa malo začať v mesiaci máj alebo jún a ukončiť by sa mohlo v septembri
až októbri. Dôjde ku kompletnému zatepleniu plášťa budovy, zatepleniu stropu, výmene okien a
vchodových dverí, nové kúrenie, tepelné čerpadlo, rekuperácia, fotovoltaika.  

5.
Projekt  ´Obecný úrad Bunkovce  –  zvyšovanie  energetickej  účinnosti  budov´ si  v  podmienkach
výzvy vyžaduje spoluúčasť žiadateľa na financovaní vo výške 5 %. Obecné zastupiteľstvo schválilo
prijatie úveru na spolufinancovanie projektu a úhradu prípadných vedľajších nákladov, resp. prác
naviac vo výške 25 000,- €.   
za – 5 poslanci /Jacko, Ragan, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0 

6.
V nadväznosti na schválený Plán obnovy a odolnosti Slovenskej republiky Ministerstvo dopravy SR
vyhlásilo  výzvu  na  zvýšenie  počtu  obnovených  budov  pri  súčasnom  zvýšení  jej  energetickej
odolnosti.  Cieľom  výzvy  je  zlepšenie  stavebnotechnického  stavu  verejných,  historických  a
pamiatkovo chránených budov. Obec Bunkovce sa rozhodla do výzvy zapojiť a snažiť sa získať
nenávratné finančné prostriedky na zateplenie a rekonštrukciu druhej časti objektu obecného úradu
a to Kultúrneho domu. Výzva je výhodná, nakoľko nie je potrebná spoluúčasť obce na financovaní
stavby.  Poslanci  zámer  jednohlasne  schválili  a  poverili  starostu  obce,  aby  zabezpečil  potrebné
úkony na jeho naplnenie. 
za – 5 poslanci /Jacko, Ragan, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0 

7.
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo odpredaj pozemku vo vlastníctve obce LV č. 213, k.
ú. Bunkovce, parc. reg. „C“ č. 18 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 678 m2 a parc. reg. „C“
č. 19/1 – záhrada o výmere 167 m2 /rodinný dom súp. č. 99/ z dôvodu hodného osobitného zreteľa
za cenu stanovenú znaleckým posudkom 1 450,- €, poplatku za znalecký posudok vo výške 100,- €
a poplatku za vklad do katastra nehnuteľností vo výške 66,- €.
za – 5 poslanci /Jacko, Ragan, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0 



8.
Hlavný kontrolór  Ing.  Roman  Oklamčák  predložil  zastupiteľstvu  Správu  o  kontrolnej  činnosti
hlavného kontrolóra obce Bunkovce za rok 2022. Poslanci zobrali správu na vedomie.

9.
V tomto bode sa poslanci zaoberali problematikou starostlivosti a držania psa v domácnosti, ako aj
ochranou občanov pred potulujúcimi sa psami. V poslednej dobe sme zaevidovali viacero prípadov
výskytu potulujúcich sa psov na verejných priestranstvách, čo znepokojuje občanov a v ojedinelých
prípadoch vyvoláva aj pocit nebezpečenstva z potencionálneho útoku na človeka. Zastupiteľstvo
prijalo  opatrenia  na  zamedzenie  tohto  stavu  uzavretím  zmluvy  s  OZ  –  Pomoc  psíkom  na
východnom Slovensku na odchyt a umiestnenie psov do karantény. Obec vyexpeduje informačný
leták do každej domácnosti a v prípade, že sa situácia nezlepší zabezpečí odchyt túlavých psov v
obci na náklady majiteľa zvieraťa v sume 50,- €.
za – 5 poslanci /Jacko, Ragan, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0 

10.
V rôznom starosta a poslanci diskutovali

– o potrebe vypratať a uvoľniť sklad v MŠ, zlikvidovať staré nepoužiteľné hračky a pripraviť
priestory na uloženie materiálu CO z budovy OcÚ kvôli jej rekonštrukcií

– o možnosti zabezpečenia výstavby nových autobusových zastávok získaním NFP z fondu
MAS Zemplín pod Vihorlatom,  zabezpečiť  projektovú dokumentáciu a  podať žiadosť  o
dotáciu 

– zabezpečiť maľovanie a vyčistenie parkiet v posilňovni
– v najbližších dňoch bude zverejnená výzva z Programu rozvoja vidieka, kde bude možnosť

získať  nenávratné  finančné  prostriedky  na  výstavbu  vodovodov,  kanalizácií,  ciest,
chodníkov, historických budov a pod.

– o možnosti  zavedenia  optického káblu  do našej  obce firmou Lekos.  Poslanec  M. Jacko
kontaktoval p. Lašandu, majiteľ firmy Lekos o podmienkach zavedenia optického káblu.
Zastupiteľstvo sa dohodlo, že je potrebné prizvať p. Lašandu na niektoré zasadnutie OcZ,
aby poskytol presné informácie

– pri príležitosti životného jubileá hl. kontrolóra obce Ing. Romana Oklamčáka zastupiteľstvo
schválilo odmenu vo výške jedného funkčného platu

za – 5 poslanci /Jacko, Ragan, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0 

11.
N záver zasadnutia starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil riadne rokovanie
obecného zastupiteľstva.

V Bunkovciach 24. marca 2023

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

                                                                                                          Václav   L i č k o
                                                                                                                 starosta 

Overovatelia:  Ľubomír Landa

                        Michal Jacko 


